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Verslag vergadering Oudervereniging 13 maart 2017 

Aanwezig: Carrin, Remco, Armel, Lisette, Nanja, Mariëlle, Rose en Erich 
Afwezig: Rob en Jessica 
 
 
1.  Opening 
Erich heet iedereen welkom en opent de vergadering. Rob en Jessica 
hebben zich afgemeld.  

2. Rondvraag 
Mariëlle vraagt of het mogelijk is dat de maandag de vaste vergaderdag kan 
worden. Niemand uit bezwaren en daarmee is dit besloten. Erich zal een 
nieuw overzicht rondsturen. 

Remco heeft een cadeautje voor juf Saskia gekocht in verband met het 
krijgen van een kindje. 
Carrin meldt dat juf Eveline nog steeds ziek is. 

Rose vraagt of het mogelijk is dat wanneer er via de app een vraag gesteld 
wordt dat deze ook beantwoord wordt en dat er niet allerlei andere reacties 
gegeven wordt. 

3. Vaststellen verslag vergadering 7 februari 2017 
Verslag wordt vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag geeft Carrin aan 
dat er nog MR vergadering geweest is en dat haar toezegging om de drukte 
bij aanvang van de school om 8.30 uur nog open staat. 

4. Financiële stand van zaken 
Rose geeft aan tevreden te zijn over de stand van zaken. De ouderbijdrage 
staat voor een 15-tal kinderen open. Hierop zal actie worden ondernomen. 
Van een deel van de opbrengst van de Socratesdag is tuingereedschap 
aangeschaft. Het overige geld wordt vastgehouden voor de overgang naar 
de nieuwe school. Hierover kan een stukje in de Socravaria geschreven 
worden. 

5. Bespreken stand van zaken commissies 
a. Voorleesontbijt 
De evaluatie heeft plaats gevonden. Het draaiboek wordt aangepast. Er 
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wordt geschrapt in de keuzelijst. Daarnaast zal de toelichting verduidelijkt 
worden en zal er een voorbeeldafbeelding meegezonden worden over hoe 
een ontbijtje eruit kan zien. Er is één maar reserveontbijtje gemaakt. 

b. Open avond 14-2/open ochtend 15/2 en inloopmoment 9-2 
Mede gezien een bijeenkomst in de Kreek was het ’s avonds niet druk. Op de 
woensdagochtend werden de belangstellenden rondgeleid door kinderen. 
Dit is als erg positief ervaren. Inmiddels is het erg druk met individuele 
rondleidingen. Komt vaak voor dat er een dubbele dienst gedraaid wordt. 
Kortom erg positief. 

c. Carnaval 17-2 
Was erg gezellig en ging goed. Raad van Elf was ook erg positief. Muziek was 
ook wederom top geregeld. Helaas waren er met het versieren van de aula 
weinig handjes beschikbaar. 

d. Sportdag 
De sportdag is in tweeën gesplitst. Groep 1/2 gaat op 21 maart in de Kreek en 
de groepen 3 tot en met 8 gaan op 24 mei naar de velden van de Blokkers. 
Op dit moment worden er hulpouders gevraagd voor 21 maart. De OV wacht 
actie van meester Rik af of er eten en drinken moet komen op 21 maart a.s. 
Geconstateerd wordt dat de voorbereidingen erg laat zijn opgestart. 
Daarnaast heeft de OV de toonzetting in het app-contact als 
niet-constructief ervaren. 

e. Unicefloop 
Mariëlle en Erich zijn weer bereid om juf Annette en juf Rosanne hierbij te 
ondersteunen. Erich zal dit met hen kortsluiten. 

f. Schoolfotograaf 
De OV is van mening dat de schoolfotograaf en het paasontbijt geen 
gelukkige keuze is en hebben de voorkeur om de donderdag te verplaatsen 
naar de woensdag. Carrin zal informeren wie deze taak van juf Eveline 
binnen het team zal overnemen. 

Carrin zal alle beschikbare draaiboeken naar Erich mailen. 

g. Paasontbijt 
Erich zal dit kortsluiten met juf Agatha en juf Eva B. Op woensdagavond 12 
april zal de OV de tafels dekken. 

h. Avondvierdaagse 
Deze valt samen met de vakantieweek. De verwachting is dat invloed zal 
hebben op het aantal deelnemers en daarnaast zullen er ook minder 
teamleden beschikbaar zijn. 

 



Mariëlle heeft het voornemen om de medailles uit te reiken op de 
donderdagavond, direct na afloop van de tocht. 
Ook zal er geïnventariseerd worden of er animo is om ook de 10 km te gaan 
lopen. De brief zal moeten worden aangepast. 

Mariëlle stelt voor om iedereen bij het begin van iedere etappe het eten en 
drinken alvast mee te geven. Dit kan dan op een bepaald moment met 
elkaar genuttigd worden.  Iedereen stemt hiermee in. 

i. Afscheid groep 8 
Rose zal dit samen met juf Eva D. oppakken. 

j. Versiercommissie 
Afgesproken wordt om op maandag 20 maart vanaf 19.30 uur de school in 
lentesfeer zal worden versierd. Er is nog budget voor de versiercommissie. 

In ieder geval zijn 30 maart aanwezig: Mariëlle, Armel, Liset, Remco en Nanja. 
Bij Rob zal geïnformeerd worden hoe het zit met de paastakken. 

7. Sluiting 
Erich bedankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering. 

 


